
Referat af Bestyrelsesmøde afholdt mandag 6/3-2023

Deltagere - Rie, Eva, Kresten, Jakob og Anders (referent).

1. Campingvogn på fællesgrund
Bestyrelsen har modtaget en anmodning fra et medlem, der ønsker at opsætte en
campingvogn på fællesgrunden i en længere periode, mens medlemmet udfører en
tilbygning på sit hus. Vi er i bestyrelsen ikke vidende om, at der i nyere tid har været
praksis for at benytte fællesgrunden til lignende formål. Selvom vi i bestyrelsen gerne vil
være behjælpelige har vi vægtet det højere at fællesgrunden er reserveret til fælles
arrangementer, fester og boldspil. Derfor har vi valgt ikke at give tilladelse til opsætning af
en campingvogn.

2. Huller i grusstierne
Er nu ordnet af havemanden - vores lokale helt :-)

3. Regnskab for 2022 og budget for 2023
Vi har kigget regnskabet igennem og lavet udkast til budget for 2023. Det er meget vigtigt
at alle udvalg afleverer regnskaber for 2022!! Regnskaberne skal revideres af vores
interne revisorer (Charlotte have 24 og Kirsten have 38).

4. Lamper på stierne
Vi har i bestyrelsen overvejet udskiftning af lyskilderne i lamperne på stierne for at skifte til
LED belysning og dermed spare på energien og elregningen. Ombygningen af lamperne
har dog vist sig at koste ca. 100.000 kr. Samtidig har vi skiftet til variabel elpris, således at
vi får strømmen billigere om natten (hvor lamperne er tændt). Alt i alt giver det derfor en
tilbagebetalingstid på over 10 år med de nuværende elpriser. Vi har derfor besluttet indtil
videre at beholde de eksisterende lyskilder.

5. Byggeansøgning
Vi har behandlet og givet tilladelse til en byggeansøgning.

Næste møde:
Afholdes mandag 20/3-2023 kl 20.00 hos Rie.

Med venlig hilsen
Bestyrelsen


